
Protokół Nr 44 

z XLIV Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 24 maja 2021 
 

Stan Rady - 14 radnych. 

Obecnych - 14 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

Posiedzenie XLIV Sesji Rady Miasta Milanówka odbyło się on-line w (poniedziałek) o godzinie 16.00. 

W zdalnych obradach biorą udział następujący radni: Kamil Bialik, Karolina Białecka, Jaromir Chojecki, Ewa 

Galińska, Hubert Jarek, Janina Moława, Witold Mossakowski, Piotr Napłoszek, Jolanta Nowakowska, Krzysztof 

Ołpiński, Bożena Osiadacz, Waldemar Parol, Jakub Piotrowski, Krzysztof Wiśniewski.  
 

Porządek obrad. 

1. Otwarcie XLIV Sesji Rady Miasta Milanówka. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2021–2036, 

b) zmian budżetu miasta Milanówka na 2021 rok; 

c) obniżenia diet radnym o 50% miesięcznie za udział w pracach Rady Miasta Milanówka; 

d) wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Milanówek do 

gminnego zasobu nieruchomości; 

e) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie niezabudowanej nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Milanówek 

do gminnego zasobu nieruchomości;  

f) zmiany uchwały nr 349/XLIII/21 Rady Miasta Milanówka z dnia 19 kwietnia 2021w sprawie emisji obligacji 

komunalnych miasta Milanówka oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

g) zmiany uchwały nr 306/XXXVI/17 Rady Miasta Milanówka z dnia 22 czerwca 2017 r. w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Milanówek w 2017 roku na zmianę systemu ogrzewania na 

proekologiczne. 

h) określenia zasad przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego w Milanówku; 

i) zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Milanówku; 

j) przyjęcia „Diagnozy potrzeb i potencjału lokalnej społeczności w zakresie usług społecznych”; 

k) zasad i trybu nadawania tytułów Honorowej Obywatelki Miasta Milanówka albo Honorowego Obywatela 

Miasta Milanówka; 

l) zmiany uchwały nr 145/XIX/16 Rady Miasta Milanówka z dnia 21 kwietnia 2016 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek z tytułu opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego oraz 

uprawnień do ulg i przejazdów bezpłatnych w środkach komunikacji miejskiej miasta Milanówka. 

5. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie XLIV Sesji Rady Miasta Milanówka. 
 

Ad.1. 

Otwarcie XLIV Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Witold Mossakowski otworzył obrady XLIV Sesji Rady Miasta Milanówka 

w dniu 19 kwietnia 2021 stwierdzając quorum. 
 

Ad.2. 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Witold Mossakowski zaproponował, żeby zdjąć z porządku obrad sesji dwa 

punkty z punktu 5, punkt „d” i „e”, ponieważ zostały skierowane do Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony 



Środowiska. Radny chciałby również wprowadzić uchwałę dotyczącą zmiany uchwały 349, w sprawie emisji 

obligacji w punkcie „d”. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Mossakowski poddał pod głosowanie nowy porządek obrad ze zmianami. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 3-wstrzymujące, przyjęła porządek obrad ze zmianami. 
 

Ad.3. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 

Burmistrz Miasta Milanówka Piotr Remiszewski przedstawił sprawozdanie z prac między sesjami w okresie od 

19 kwietnia do 21 maja, między XLIII a XLIV Sesją. Sprawozdanie znajduje się na stronie BIP Urzędu Miasta. 

Radna Janina Moława chciała zadać pytania w sprawie sprawozdania. 

Burmistrz Piotr Remiszewski odmówił odpowiedzi na pytania. 
 

 Ad.4. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 

Sekretarz Miasta Piotr Iwicki zreferował sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 

Sprawozdanie znajduje się na stronie BIP Urzędu Miasta Milanówka. 

Radna Janina Moława przypomniała, że w historii samorządu było tak, że gdy burmistrz przedstawiał 

sprawozdanie RMM z prac między sesjami, to po przedstawieniu tego sprawozdania radni mogli zadać pytania. 

Jest zdziwiona, że uniemożliwiono zadanie pytań. Radna chciałaby wiedzieć, na jakiej podstawie burmistrz 

podpisał umowę na wykonanie modernizacji targowiska, mimo, że w dalszym ciągu ważna jest uchwała RMM nr 

340/XVII/21z 29 marca bieżącego roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Witold Mossakowski zaznaczył, że można składać pytania na piśmie. 

Poinformował, że na Sesji są mieszkańcy. Ponieważ jest wiele uchwał, które będą podejmowane, chciałby aby 

wysłuchać mieszkańców w tym momencie.  

Przedstawicielka Stowarzyszenia Kupcy Milanowscy zwróciła się z prośbą o odczytanie pisma, jako 

podziękowanie i apel. Kupcy milanowscy pracujący na Targowisku Miejskim, podziękowali radnym za wsparcie i 

zainteresowanie obecną sytuacją. Do podziękowań przyłączają się klienci, którzy uważają to miejsce, jako 

najbardziej bezpieczne w dobie panującej pandemii.  Dokument podpisało ponad 500 osób.  
 

Ad.5. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2021–2036, 

Skarbnik Miasta poinformowała, że uchwały nie były przegłosowane na Komisji Budżetu i Inwestycji. Pani Sehn 

uważa, ze powinna być ogłoszona przerwa w sesji, zwołana komisja w celu zaopiniowania uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji wyjaśniła, że projekty uchwał zostały przesłane radnym z 

opóźnieniem, dwa dni przed rozpoczęciem Komisji, w związku z tym zostały te punkty przegłosowane o zdjęcie z 

porządku obrad. Radna zapytała członków komisji, czy radni są gotowi do opiniowania. Radna Ewa Galińska 

potwierdziła, radny Jaromir Chojecki potwierdził, radna Janina Moława potwierdziła, radna Jolanta Nowakowska 

potwierdziła, radny Jakub Piotrowski potwierdził.  
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji otworzyła obrady Komisji. 

Skarbnik Miasta pani Bożena Sehn przedstawiła projekty uchwał WPF. 

Uchwała związana z faktem, że w związku z realizacją projektu- „Wsparcie aktywności zawodowej rodziców w 

Gminie Milanówek” oraz „Rozwój, Aktywność, Praca” w roku poprzednim, pozostały na rachunku bankowym 

środki, które należy przenieść na rok 2021 i wykorzystać w całości na cele, na które dostała gmina te pieniądze. 

W przypadku wsparcia aktywności zawodowej rodziców w Gminie Milanówek, zwiększa się limit wydatków 

bieżących o kwotę 581 412, 36 zł. Projekt „Rozwój, Aktywność, Praca” realizuje w Milanówku OPS. Kierownik 

OPS zwróciła się z prośbą o przesunięcie 56 259, 34 zł, które również pozostały na wyodrębnionych rachunkach 

bankowych. Jednym z obowiązków przy prowadzeniu projektów unijnych jest otwarcie rachunków bankowych, 

które są tylko dedykowane tym projektom. Żeby zrealizować trzyletnie projekty trzeba ponownie 



niezrealizowane środki wprowadzić do budżetu. Ponieważ przedsięwzięcia są wpisane do WPF, radni muszą o 

tym zdecydować. Pani Sehn omówiła część tabelaryczną. Zmiany tam zawarte są na poziomie dochodów w 

wysokości 256 134, 71 zł a wydatki wyższe o 936 083, 41 zł. Różnica jest przychodami, bo w tym roku te środki, 

które pozostały na rachunkach bankowych plus wolne środki, które są udziałem własnym gminy, stanowią 

przychody w wysokości 679 951, 70 zł.  

Pani Sehn poinformowała, że zmiany w budżecie miasta maja również autopoprawkę, które dotyczą dochodów. 

Są to środki uzyskane z powodu otrzymanej dotacji z budżetu środków unijnych., Ponieważ rozliczono do końca 

projekt związany z PSZOK. W związku z tym wpłynęła kwota 93 232, 71 zł. 

Zwiększa się plan z tytułu rekompensaty dochodów utraconych z powodu niepobierania opłaty targowej. Rząd 

podjął ustawę w 2021 roku na podstawie, której w całym kraju niepobierana jest opłata targowa. 

Zrekompensował to gminie w postaci wpływów równych tymże wpływom w 2019 roku, wykazanych w 

sprawozdaniach o dochodach. Okazało się, że rok 2019 był na tyle korzystny dla gminy, że był wyższy niż 

planowane na bieżący rok wpływy. Żeby plan równał się wykonaniu, należy zwiększyć poziom dochodów o 

44 156, 00zł. Wpłynęła również zwiększona subwencja związana z oświatą. Jest to kwota 92 993, 00zł. 

W tym roku otrzymuje gmina środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, na organizację dowozu do punktów 

szczepień, na organizację telefonicznych punktów zgłoszeń, potrzeb transportowych i informacji o szczepieniach 

przeciwko wirusowi, SARS-COV-2. Do końca czerwca spodziewane są dochody ok.16.500,00 zł.·Zgodnie z 

wnioskami kierownik OPS zwiększa plan dochodów o 4 250, 00zł z tytułu wpływów wynikających ze zwrotów 

świadczeniobiorców nienależnie pobranych zasiłków okresowych, celowych, czy pomocy w naturze w OPS. 

Gmina te pieniądze zwraca do wojewody. Taka sama sytuacja jest w programie 500+, gdzie pani kierownik 

proponuje zwiększyć plan dochodów o 5 000, 00zł. Plan dochodów wzrasta o 256 131, 71 zł. 

Proponuje się wydatki w dziale 750. Zaplanowano wyższe kwoty na wypłatę trzynastek. Proponuje się te środki, 

które pozostały w dziale 750 11, 75023, rozdziale 90002 ( łącznie 17 208, 00zł) przeznaczyć na zakup. Przyjęte z 

subwencji środki oświatowe w wysokości 92 993, 00zł zostaną przyjęte do budżetu w taki sposób, że 89 993, 

00zł zostanie przyjęte do planu dotacji dla terapeutycznego punktu przedszkolnego, do którego uczęszczają 

dzieci z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego. Na każde dziecko nalicza się bardzo wysoką kwotę 

subwencji. Prawdopodobnie na ten cel do końca roku będzie potrzebne 500 000, 00zł. Pozostała kwota 26 000, 

00zł dla tego punktu, będzie przekazana w innym rozdziale – Wczesne wspomaganie rozwoju dziecka. Pani Sehn 

podkreśliła, że środki otrzymane od Wojewody, które są po stronie dochodów, po stronie wydatków będą 

przeznaczone w takiej samej wysokości w dwóch jednostkach - OPS i UMM. 

Radna Janina Moława zaznaczyła, że budzi jej wątpliwości kwota dotycząca zwiększenia planu wydatków 

bieżących o 130 888, 71 zł w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska, rozdział 90004, 

Utrzymanie zieleni.  Radna przypomniała, że środki w kwocie 130 000, 00zł zostały przekazane poleceniem 

wykonania na to zadanie. Zapotrzebowanie ma wynosić do końca roku 370 000, 00zł. Radna chciałaby, żeby 

zadania były szczegółowo przedstawione radnym. 

Przewodnicząca zawróciła się z prośbą do pana burmistrza o wyjaśnienie tej sytuacji.   

Referat Ochrony Środowiska pani Emilia Parchan wyjaśniła, że występując pod koniec zeszłego roku z 

zapytaniem ofertowym do ZGKiM o pielęgnację zieleni niskiej i wysokiej, otrzymano ofertę Zakładu na kwotę 

46 000, 00zł miesięcznie. Żeby zapewnić ciągłość polecenia do końca roku, taka kwota jest potrzebna do 

podpisania polecenia wykonania Zakładem. 

Przewodnicząca zapytała, z czego wynika ta oferta. 

Referat Ochrony Środowiska Emilia Parchan wyjaśniła, co wchodzi w zakres pielęgnacji miejskiej. Pani Emilia 

poinformowała, że miesięczne wynagrodzenie ryczałtowe dla ZGKiM w zeszłym roku wynosiło 12 140, 00zł 

brutto. Polecenie zostało anektowane we wrześniu i została zwiększona wysokość miesięcznego wynagrodzenia 

na 37 140, 00zł.·Wyjaśniła, że w zeszłym roku obsługa zieleni kosztowała 233 540, 00zł. 

Przewodnicząca Komisji negatywnie odniosła się do wykonania zadań przez ZGKiM. 

Radna Janina Moława nawiązała do informacji, że pielęgnacja zieleni w mieście wyniesie 46 000, 00zł 

miesięcznie. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o przesłanie harmonogramu, co i w jakich terminach będzie wykonywane w 



ranach tych środków. Dopóki tych informacji nie będzie, radna nie widzi podstaw, żeby przyznawać większe 

środki, niż te, które zostały założone wcześniej w budżecie obsługi zieleni. Radna zapytała, kto nadzoruje prace 

na ul. Krakowskiej. 

Referat Ochrony Środowiska pani Emilia Parchan wyjaśniła, że prace na ul, Krakowskiej nadzoruje ogrodnik 

miejski, oraz przez pracownika Ref. Ochrony Środowiska, który zajmuje się wycinką i pielęgnacją drzew. 

Radna Janina Moława złożyła wniosek formalny, żeby środki, które zostały zapisane na zieleń, o którą się wnosi 

ZGKiM, przeznaczyć odwodnienie. 

Radna Bożena Osiadacz zapytała panią Sehn zapytała o środki przeznaczone dla niepełnosprawnych dzieci. 

Środki dotyczą punktu przedszkolnego. Radna zapytała skąd pani skarbnik weźmie 240 000, 00zł na ten cel. 

Skarbnik Miasta Bożena Sehn poinformowała, że biorąc pod uwagę analizę dotychczas wykonanych wydatków 

w tych rozdziałach, o które pyta radna, że te środki tak jak jest przedstawione w uzasadnieniu pochodzą z 

rozdziałów oświatowych. Wniosek przedstawiła kierownik Ref. Oświaty. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek radnej Janiny Moławy, żeby zdjąć środki z działu 900 

– Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w rozdziale 904 – Utrzymanie zieleni. Jest to zdjęcie do 

momentu, kiedy gmina przedstawi radnym zakres prac w zadaniu pn. Utrzymanie zieleni. Przesunięcie następuje 

do działu 600, rozdział 60016 - Drogi gminne, wydatki bieżące, na prace odwodnieniowe. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, 1- przeciw, 1- wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

Przewodnicząca Komisji złożyła wniosek o zdjęcie z działu 700, rozdziału 70005 paragraf 6050, środków w 

kwocie 2 000 000, 00zł na zadanie majątkowe pn. Przebudowa Targowiska Miejskiego w Milanówku i 

przesunięcie tych środków na zadanie majątkowe ujęte w pozycji 37 w dziale 801, rozdziale 8010, paragraf 6050 

– Przebudowa budynku Szkoły Podstawowej Nr 2 w Milanówku, w związku z nierealizowaniem Uchwały Nr 

340/XLII/21 i nierespektowania tej uchwały oraz braku porozumienia z kupcami do czasu, kiedy BMM podpisze 

porozumienia. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, 1- przeciw, 1- nie głosuje, zaopiniowała wniosek pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji złożyła wniosek formalny dotyczący WPF. W pozycji 132.14, W przedsięwzięciu pn.” 

Przebudowa Targowiska Miejskiego w Milanówku – zaspokojenie potrzeb mieszkańców” następuje przesunięcie 

środków w kwocie 2 000 000, 00zł do pozycji 132.23  Pn. „Przebudowa budynku Szkoły Podstawowej Nr 2 w 

Milanówku – poprawa warunków nauki”. Na ten rok jest przeznaczone 150 000, 00zł. Radna wnioskuje, żeby te 

środki zostały dołożone do tej kwoty. Kwota przesunięcia łącznie wyniesie 2 150 000, 00zł. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, 2- przeciw, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projektu WPF na lata 2021-2036 po zmianach. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, 2- przeciw, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt budżetu na 2021 rok ze zmianami i autopoprawką 

odnośnie zmiany nazwy zadania. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, 1- przeciw, 1- wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji radna Jolanta Nowakowska zamknęła obrady. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta wznowił obrady Sesji Rady Miasta. (Czas nagrania 2:03:52). 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poprosił o przedstawienie głosowania Komisji Budżetu i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji poinformowała, że opinia Komisji w sprawie WPF na lata 2021-

2036 była pozytywna ze zmianami. Zmiana dotyczyła przesunięcia środków z inwestycji, dot. „Przewodowy 

Targowiska Miejskiego” na zadanie „Przebudowa Szkoły Podstawowej NR 2 w Milanówku”. 

Radca Prawny Piotr Bugla uważa, że należy wysłuchać opinię pani skarbnik. Zmiana, którą proponuje Komisja 

Budżetu i Inwestycji jest zmianą na tyle daleko idącą, że może rodzić negatywne skutki prawne. W stosunku 

zawartej już umowy do zamówienia publicznego, które realizowane jest w ramach rygorów dość ścisłego prawa 

zamówień publicznych, Również w świetle niezrealizowania umowy z Marszałkiem Województwa 

Mazowieckiego, które miasto zawarło jeszcze w 2019 roku. Pan Bugla uważa, że jest to przekroczenie 

uprawnień, RMM w tym zakresie, dlatego, że nie ma tutaj możliwości zapytania, czy też wyrażenia swojej opinii 

w, czy stanowiska przez organ wykonawczy.  



Skarbnik Bożena Sehn uważa, że na pewno będą płatne kary w stosunku do wykonawcy przebudowy 

targowiska. Umowa, która została zawarta takie zapisy zawiera. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta przypomniał, że umowa została podpisana, pomimo, że wcześniej była 

uchwalona Uchwała 340, która nie została wykonana. 

Radna Bożena Osiadacz uważa, że na temat przenoszenia środków dotyczącym oświaty powinna wypowiedzieć 

się Komisja Edukacji. 

Radny Kamil Bialik uważa, że w tym roku żadne prace dotyczące szkoły nr 2 nie zostaną wykonane. Faza 

projektowania będzie trwała ok. półtora roku.  Jak zwykle nic nie zostanie zrobione?· 

Radna Jolanta Nowakowska dziwi się, że radny Kamil Bialik nie chce poprawy warunków w szkole nr2. Miasto 

nie otrzymało dotacji i trzeba działać w ramach własnych możliwości. Radna podkreśliła, że uchwałą 

wstrzymano przebudowę targowiska i burmistrz nie powinien podpisywać umowy na wykonanie inwestycji. 

Radna Janina, Moława uważa, że nie należy obarczać winą RMM za to, że będą odsetki z tytułu 

niewykonywanej umowy, która została podpisana przez panią skarbnik i burmistrza. Umowę podpisano pomimo 

podjętej uchwały o wstrzymaniu inwestycji. Jeżeli nie będzie wykonana inwestycja w Szkoła Podstawowa nr2 w 

2022 roku to środki zostaną przesunięte na następny rok. 

Radny Hubert Jarek uważa, że manewrowanie tymi środkami finansowymi i użycie do tej zagrywki, jest 

obrzydliwe. Manipulowanie, żeby wybrzmiało, że ktoś jest przeciwko rozbudowie szkoły, powtarzanie tego jest 

manipulacją. Radny przeciwko temu protestuje. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie każdej poprawki 

dotyczącej WPF oddzielnie. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 2-przeciw, pozytywnie zaopiniował głosowanie poprawek do WPF. 

Radna Jolanta Nowakowska poinformowała, że w wykazie przedsięwzięć do WPF zdjęto środki z pozycji 132, 14 

z zadania pn. „Przebudowa Targowiska Miejskiego w Milanówku - zaspokojenie potrzeb mieszkańców” w kwocie 

2 000 000, 00zł i przeniesiono je do pozycji 132.23 Na zadanie pn. „Przebudowa budynku Szkoły Podstawowej 

Nr2 w Milanówku – poprawa warunków nauki”. Na ten rok było przeznaczone 150 000, 00zł. Łączna kwota po 

przeniesieniu wyniesie 2 150 000, 00zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek radnej Jolanty 

Nowakowskiej dotyczący zmian w WPF. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 5- przeciw, 1- nie głosuje, pozytywnie zaopiniowała  

Radny Kamil Bialik złożył wniosek dotyczący nazwy zadania „ Przebudowa budynku Szkoły Nr 2” na „Budowa 

budynku przy Szkole Podstawowej Nr2”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek radnego Kamila 

Bialika dotyczący zmiany nazwy zadania w WPF. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8- przeciw, 4-za, 1- wstrzymujący, 1- nieobecny, negatywnie zaopiniowała wniosek 

jw. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

dotyczący WPF na lata 2021-2036 ze zmianami. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 5- przeciw, 1- nie głosuje, pozytywnie zaopiniowała Uchwałę 372/XLIV/21 

Rady Miasta Milanówka dotyczącej WPF na lata 2021-2036 ze zmianami. 

b) zmian budżetu miasta Milanówka na 2021 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

dotyczący budżetu miasta Milanówka na 2021 rok ze zmianami.  

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 6- przeciw, pozytywnie zaopiniowała Uchwałę Nr 373/XLIV/21 Rady Miasta 

Milanówka dotyczącej zmian budżetu miasta Milanówka na 2021 rok. 

c) obniżenia diet radnym o 50% miesięcznie za udział w pracach Rady Miasta Milanówka.  

Radna Ewa Galińska opracowała uchwałę w sprawie obniżenia diet radnym o 50% miesięcznie za udział 

w pracach Rady Miasta Milanówka. Radna przybliżyła treść dokumentu. 

Na podstawie art.25, ust. 4 oraz art. 25, ust.8 ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, ( Dz.U. z 2020 r. 

poz. 713) Rada Miasta Milanówka uchwala, co następuje: 



§1, Ust.1.Ustala się ryczałtowe miesięczne diety dla radnych w następującej wysokości:  

Przewodniczący Rady Miasta 900,00zł, Wiceprzewodniczący Rady Miasta i Przewodniczący Stałych Komisji Rady 

Miasta – 650,00zł. Pozostali radni 500,00zł. 

Ust.2. Stawek określonych w ust.1 nie sumuje się. 

§2. Za każdy miesiąc w ciągu roku radnemu przysługuje zryczałtowana dieta za udział w pracach Rady w związku 

z wykonywaniem mandatu.·Za niepełny miesiąc wykonywania mandatu, radny otrzymuje dietę w wysokości 

proporcjonalnej do okresu wykorzystania mandatu w danym miesiącu. 

Ust.3.Każda nieobecność radnego na Sesji Rady Miasta powoduje obniżenie ryczałtu o 20%. 

Ust.4. Każda nieobecność radnego na posiedzeniu Komisji Rady Miasta, powoduje obniżenie ryczałtu o 10%. 

Ust.5. Posiedzenie wspólne dwóch lub więcej komisji, traktować należy, jako jedno posiedzenie.  

Ust.6. Podstawą do wyliczenia diety są listy obecności Sesji Rady i z posiedzeń Komisji Rady. 

Ust.7. Do dnia 7 następnego miesiąca sporządza się zestawienie do wypłat diet, które podpisuje Przewodniczący 

Rady Miasta. 

Ust.8. Wypłaty dokonywać będzie Referat Budżetowo – Finansowy Urzędu Miasta Milanówka. 

§3. Traci moc Uchwała Rady Miasta Milanówka z dnia 23 czerwca 2016 roku Nr 180/XXIII/16 w sprawie diet za 

udział w pracach Rady Miasta Milanówka.·§4. ·Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta 

Milanówka. 

§4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i obowiązuje od 1 dnia miesiąca następującego po podjęciu 

uchwały. 

Radna Ewa Galińska odczytała uzasadnienie uchwały. 

Radna Ewa Galińska odniosła się negatywnie do działań radnych. Każde działanie BMM jest negowane, 

protestowane dla jednej zasady „ Nie, bo nie”. Radna uważa, że obecny burmistrz dąży do rozwoju miasta, stara 

się o środki zewnętrzne, jest zaangażowany w sprawy miasta. Radna odniosła się do uchwały o obniżeniu pensji 

BMM. Pan Burmistrz obecnie ma uchwalone wynagrodzenie w wysokości 6 050, 00zł. Radna uważa, że jest to 

parodia. Radna podkreśliła, że obniżenie diet o 50% spowoduje, że budżet miasta w skali jednego roku 

budżetowego zaoszczędzi 111 000, 00zł, które będzie można przeznaczyć na bardzo ważne cele. W skali całej 

kadencji będzie to 500 000, 00zł. 

Radny Hubert Jarek uważa, że miasto się nie rozwija, dlatego że uprawiana jest cały czas walka polityczna. Nie 

ma znaczenia, jaki to projekt, ważne jest to, żeby nie zrobił tego ten Burmistrz. Nie ma żadnej, merytoryki, jest 

dorabiana ideologia do wszystkiego. Radny ocenia takie działania słowem „aberracja”. 

Radna Janina Moława sprostowała, że na podstawie podjętej uchwały dotyczącej obniżenia pensji BMM, 

wynagrodzenie burmistrza wynosi brutto 7 020, 00zł. Radna uważa, że każdy ma prawo do własnej oceny. 

Mieszkańcy mają prawo wiedzieć, że w mieście takim jak Milanówek tj. od 15 000, 00 do 100 000, 00 

mieszkańców, radni mogą dostawać procent aktualnej wysokości diety, która jest ustalona w tym roku na 2 684, 

13 zł.. Niemniej radni nie podnieśli sobie diet i w naszej gminie biorą 1 000, 00zł. Gmina nie znajduje się w takiej 

sytuacji, żeby radni musieliby rezygnować z diety, którą przyznał im ustawodawca. Mieszkańcy mają prawo 

wiedzieć, że radni od wielu lat biorą tylko połowę przysługującej diety. Radna podkreśliła, że obowiązkiem, 

BMM jest współpraca z organem stanowiącym, a tej współpracy nie ma. Burmistrz na swoim profilu 

wielokrotnie szkalował radnych, nazywał „opornikami”. Takie działanie nie przystoi burmistrzowi jakiejkolwiek 

gminy. 

Radny Krzysztof Ołpiński przypomniał, że będąc radnym pierwszej kadencji z jednym wyjątkiem wszyscy radni 

zrezygnowali z diet. Radni uważali, że jest to misja po to, żeby coś zrobić dla tego miasta a nie po to, żeby się 

obłowić. 

Radna Jolanta Nowakowska odniosła się do wypowiedzi przedmówców. Radna podkreśliła, że uchwała o 

obniżeniu wynagrodzenia BMM, była wolą mieszkańców. Wpłynęło bardzo dużo wniosków. Dlatego radni 

podjęli taka uchwałę. Radna jest zdumiona określeniem, że radni mający dietę 1 000, 00 zł „obławia się”. 

Uchwała o wysokości diet została podjęta pięć lat temu. Jest inflacja i wszystko drożeje. Radna poświęca bardzo 

dużo czasu pracy na rzecz miasta. Przewodniczący Komisji otrzymuje 1 300, 00zł i jest to niska kwota za 

wykonywaną pracę. Pani Nowakowska uważa, że nie ma przeciwwskazań, żeby radni, którzy wystąpili z tym 



wnioskiem, żeby się zrzekli samoczynnie diet, jeśli nie chcą pobierać diet i chcą dla gminy zaoszczędzić środki. 

Sześcioro radnych ma taka możliwość. Radna pracuje bardzo dużo i nie narzeka, że dieta jest niewystarczająca. 

Radna podkreśliła, że dużo kosztuje drukowanie materiałów, tonery do drukarki. Radna nie uważa, żeby się 

„obławiała”. Na dzisiejsze czasy nie są to wysokie środki. 

Radny Piotr Napłoszek uważa, że uchwała nie ma uzasadnienia. Radni zwracają uwagę, że mamy pewien 

konflikt. Natomiast radni nie starają się dojść do wniosków, gdzie jest źródło tego konfliktu. Radny podał 

przykład. Burmistrz miał przy targowisku jedną rzecz do zrobienia – porozumieć się z kupcami, ustalić warunki 

jak ma wyglądać przebudowa. Radny zwrócił się do inicjatorów uchwały, czy wiedzą jak to ma wyglądać, czy 

kupcy będą dzierżawić, wynajmować. Jeżeli nie, to radni mogą sobie sami odpowiedzieć, kto generuje konflikt, 

kto napędza tą sytuację. Burmistrz wyklucza całkowicie społeczną dyskusję, wyklucza zdanie radnych. Dialog nie 

jest przewidziany, to jest po prostu dyktatura. 

Jeżeli ktoś z radnych uważa, że nie powinien otrzymywać diety, to może tą dietę przeznaczyć na rozwój miasta, 

pozostawiając środki w budżecie. Zawsze może zrezygnować z pobierania diety. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji Budżetu i inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji radna Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia komisji w 

sprawie obniżenia diet radnym o 50% miesięcznie za udział w pracach Rady Miasta Milanówka była negatywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

obniżenia diet radnym o 50% miesięcznie za udział w pracach Rady Miasta Milanówka.·Rada Miasta w 

głosowaniu: 7- przeciw, 5- za, 1- wstrzymująca, 1- nieobecny, negatywnie zaopiniowała projekt uchwały jw.  

D) zmiany uchwały nr 349/XLIII/21 Rady Miasta Milanówka z dnia 19 kwietnia 2021w sprawie emisji obligacji 

komunalnych miasta Milanówka oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

D) zmiany uchwały nr 349/XLIII/21 Rady Miasta Milanówka z dnia 19 kwietnia 2021w sprawie emisji obligacji 

komunalnych miasta Milanówka oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Skarbnik Miasta Bożena Sehn przybliżyła projekt uchwały. Projekt uchwały powstał w związku z zastrzeżeniem 

pani Kolegiant RIO, która telefonicznie to zastrzeżenie zgłosiła do pani Sehn. Zastrzeżenie dotyczy celu emisji 

obligacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji Budżetu i inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji radna Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia była 

pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały nr 349/XLIII/21 Rady Miasta Milanówka z dnia 19 kwietnia 2021w sprawie emisji obligacji 

komunalnych miasta Milanówka oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, 1- wstrzymujący, 1- nieobecny, podjęła Uchwałę Nr 374/XLIV/21 Rady 

Miasta Milanówka w sprawie zmiany uchwały nr 349/XLIII/21 Rady Miasta Milanówka z dnia 19 kwietnia 2021 

w sprawie emisji obligacji komunalnych miasta Milanówka oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu. 

 

e) zmiany uchwały nr 306/XXXVI/17 Rady Miasta Milanówka z dnia 22 czerwca 2017 r. w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Milanówek w 2017 roku na zmianę systemu ogrzewania na 

proekologiczne. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji Ładu Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska radny Jaromir Chojecki poinformował, że 

opinia w sprawie zmiany uchwały nr 306/XXXVI/17 Rady Miasta Milanówka z dnia 22 czerwca 2017 r. w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Milanówek w 2017 roku na zmianę systemu 

ogrzewania na proekologiczne 

była pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji Budżetu i inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji radna Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia była 



pozytywna ze zmianą, która była wprowadzona. Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr 306/XXXVI/17 Rady Miasta Milanówka z dnia 22 

czerwca 2017 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Milanówek w 2017 roku 

na zmianę systemu ogrzewania na proekologiczne. 

Rada Miasta w głosowaniu: 11-za, 2- wstrzymujące, 1- nieobecny, podjęła Uchwałę Nr 375/XLIV/21 w sprawie 

zmiany uchwały nr 306/XXXVI/17 Rady Miasta Milanówka z dnia 22 czerwca 2017 r. w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Milanówek w 2017 roku na zmianę systemu ogrzewania na 

proekologiczne. 

 

f) określenia zasad przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego w Milanówku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji Budżetu i inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji radna Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia była 

pozytywna ze zmianami, które zostały przez komisję przegłosowane. Chodziło o to, żeby można było oddać głos 

na trzy projekty a nie jak było w projekcie na jeden. 

Radna Janina Moława poinformowała, że projekt uchwały wraz z poprawkami wpłyną mailem do radnych o 

godz. 12: 37. Poprawki dotyczyły też kart do głosowania. Radna dziwi się, że projektu uchwały autopoprawkami 

nie przedstawiają urzędnicy. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia zasad przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego w Milanówku. 

Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, 1- wstrzymujący, 1- nieobecny, podjęła Uchwałę Nr376/XLIV/21 Rady 

Miasta Milanówka w sprawie określenia zasad przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego w Milanówku. 

 

g) zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Milanówku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji Praworządności i 

Bezpieczeństwa Publicznego.  

Radny Kamil Bialik, poinformował, że opinia komisji była pozytywna.   

Radna Jolanta Nowakowska uważa, że jeżeli nie ma, kto przedstawić projektu, to powinno się zdjąć ten projekt 

z porządku obrad. Jeżeli burmistrz chce mieć podjętą uchwałę w danym zakresie, czy jednostka merytoryczna 

urzędu, to powinien ten przedstawić projekt uchwały. Pan burmistrz wydał dyspozycje pracownikom, żeby 

opuścili posiedzenie Sesji Rady Miasta. Skoro BMM wydaje takie dyspozycje, wydaje takie polecenia, to radna 

proponuje żeby te uchwały nie były dzisiaj przedmiotem podejmowania na sesji. Radna składa taki wniosek pod 

głosowanie. 

Radca Prawny Krzysztof Bugla uważa, że uchwała zawiera błąd. Dlatego mecenas Bugla proponuje zdjęcie 

uchwały z porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad uchwały dotyczącej zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Milanówku. 

Rada Miasta w głosowaniu; 13-za, 1- nieobecny, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

h) przyjęcia „Diagnozy potrzeb i potencjału lokalnej społeczności w zakresie usług społecznych”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji Zdrowia i Opieki 

Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej radny Hubert Jarek poinformował, że opinia komisji w 

sprawie przyjęcia „Diagnozy potrzeb i potencjału lokalnej społeczności w zakresie usług społecznych” była 

pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Diagnozy potrzeb i potencjału lokalnej społeczności w zakresie usług społecznych”. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14-za, podjęła Uchwałę Nr 377/XLIV/21 w sprawie przyjęcia „Diagnozy potrzeb 

i potencjału lokalnej społeczności w zakresie usług społecznych”. 



i) zasad i trybu nadawania tytułów Honorowej Obywatelki Miasta Milanówka albo Honorowego Obywatela 

Miasta Milanówka. 

Radna Karolina Białecka poinformowała, że pod uchwałą podpisali się członkowie Komisji Kultury i Sportu. 

Temat honorowego obywatelstwa jest radnym znany. Taka uchwała była już podejmowana w tej kadencji. 

Niestety spotkała się z zastrzeżeniami Wojewody. Uchwał była w WSA. Chodziło głównie o sprawę kapituły i zbyt 

szerokich uprawnień. Komisja kultury pochyliła się nad tematem. Uchwała została napisana od nowa. Dziś radni 

otrzymali jeszcze autopoprawkę. Nie są to duże zmiany. Został dodany drugi wzór aktu nadania z żeńskim 

odpowiednikiem oraz wzór legitymacji. Poprawiony został zapis w §4, pkt.3. dotyczącym daty nadawania 

honorowego obywatelstwa - 4 maja, podczas Otwartych Ogrodów. 

Komisja zaopiniowała uchwałę 3 głosami za, pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zasad i trybu nadawania tytułów Honorowej Obywatelki Miasta Milanówka albo Honorowego Obywatela Miasta 

Milanówka. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9- za, 5- wstrzymujące, 1- nieobecny, podjęła Uchwałę Nr 378/XLIV/21 RMM w 

sprawie zasad i trybu nadawania tytułów Honorowej Obywatelki Miasta Milanówka albo Honorowego 

Obywatela Miasta Milanówka. 

 

j) zmiany uchwały nr 145/XIX/16 Rady Miasta Milanówka z dnia 21 kwietnia 2016 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek z tytułu opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego oraz 

uprawnień do ulg i przejazdów bezpłatnych w środkach komunikacji miejskiej miasta Milanówka. 

Radna Karolina Białecka poinformowała, że uchwała powstała z inicjatywy Komisji Kultury i Sportu. 

Konsekwencją poprzedniej uchwały jest zwolnienie Honorowego Obywatela czy Honorowej Obywatelki z opłat 

za przejazd komunikację miejska. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji Budżetu i inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji radna Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia była 

pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uchwałę jw. 

Rada Miasta w głosowaniu: 13-za, 1- nieobecny, podjęła Uchwałę Nr 379/XLIV/21 RMM w sprawie zmiany 

uchwały nr 145/XIX/16 Rady Miasta Milanówka z dnia 21 kwietnia 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

z tytułu opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego oraz uprawnień do ulg 

i przejazdów bezpłatnych w środkach komunikacji miejskiej miasta Milanówka. 

 

Ad.5. 

Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

a) Rozpatrzenie skargi na bezczynność BMM i przekazania wniosków w sprawie kompleksowej przebudowy 

ul. Próżnej. ·Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek przybliżył treść skargi. 

Skarga dotyczy nieudzielenia odpowiedzi na wniosek w terminie. Komisja w zakresie wniosku uznała, że pismo 

powinno zostać przekazane do Burmistrza Miasta Milanówka i tak zostało zaopiniowane.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

rozpatrzenie skargi na bezczynność BMM i przekazania wniosków w sprawie kompleksowej przebudowy ul. 

Próżnej. Skarga zostanie przekazana do Burmistrza Miasta Milanówka. 

Rada Miasta w głosowaniu: 6-za, 6- wstrzymujące, 1- przeciw, 1- nieobecny, podjęła Uchwałę Nr 380/XLIV/21 

RMM w sprawie rozpatrzenie skargi na bezczynność BMM i przekazania wniosków w sprawie kompleksowej 

przebudowy ul. Próżnej. Skarga zostanie przekazana do Burmistrza Miasta Milanówka. 

 

b) Rozpatrzenie skargi na bezczynność BMM z dnia 14 kwietnia 2021 r. w przedmiocie braku odpowiedzi na 

interpelację radnej.  

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji poprosił o zwołanie Komisji w celu zaopiniowania skargi. 

 



Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek otworzył obrady komisji. 

Radny Piotr Napłoszek zwrócił się z pytaniem do skarżącej Janiny Moławy, czy radna otrzymała odpowiedź na 

interpelacje, które złożyła. 

Radna Janina Moława poinformowała, że nie otrzymała odpowiedzi. 

Radny Piotr Napłoszek wyjaśnił, że radna złożyła dwa zapytania. Oba wpłynęły do UMM i BMM. Do chwili 

obecnej radna nie otrzymała odpowiedzi. Nie dostała również informacji o przedłużeniu terminu odpowiedzi 

wraz z uzasadnieniem. Radny proponuje uznanie skargi za zasadną. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek poddał pod głosowanie uznanie skargi 

za zasadną. 

Komisja w głosowaniu: 2-za, 1- wstrzymujący, uznała skargę za zasadną. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek zamknął obrady komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poprosił o opinię Komisji 

Skarg, wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek poinformował, że skarga została 

uznana za zasadną. 

Milanówka i tak zostało zaopiniowane.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uznanie skargi za 

zasadną. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 4-przeciw, 1- wstrzymujący, 1- nie głosuje, podjęła Uchwałę Nr 381/XLIV/21 

RMM w sprawie skargi na bezczynność BMM z dnia 14 kwietnia 2021 r. w przedmiocie braku odpowiedzi na 

interpelację radnej. 

 

c) Rozpatrzenie skargi na dyrektora ZGKiM w związku z brakiem odpowiedzi na podanie o przedłużenie 

umowy dzierżawy gruntu na Targowisku Miejskim w Milanówku. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek przybliżył treść skargi. Przedmiotem 

skargi jest nie zawarcie z kupcami nowych umów dzierżawy. 

Komisja uznała te skargi za zasadne.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uznanie skargi za 

zasadną. 

Rada Miasta w głosowaniu; 8-za, 5- przeciw, 1- nie głosuje, podjęła Uchwałę Nr 382/XLIV/21 RMM w sprawie 

uznania skargi za zasadną na dyrektora ZGKiM w związku z brakiem odpowiedzi na podanie o przedłużenie 

umowy dzierżawy gruntu na Targowisku Miejskim w Milanówku. 

 

d) Rozpatrzenie skargi na Dyrektora ZGKiM w Milanówku w związku z brakiem odpowiedzi na podanie o 

przedłużenie umowy dzierżawy gruntu na Targowisku Miejskim w Milanówku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie uznanie skargi za 

zasadną. 

Rada Miasta w głosowaniu; 8-za, 4- przeciw, 2- nie głosuje, podjęła Uchwałę Nr 383/XLIV/21 RMM w sprawie 

uznania skargi na dyrektora ZGKiM w związku z brakiem odpowiedzi na podanie o przedłużenie umowy 

dzierżawy gruntu na Targowisku Miejskim w Milanówku, za zasadną. 

 

e) Rozpatrzenie skargi w związku z prowadzonym postępowaniem o wydanie warunków zabudowy budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego. ·Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek 

przybliżył treść skargi. Opinia Komisji była taka, żeby przekazać to pismo, jako skargę Burmistrzowi Miasta 

Milanówka. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie przekazanie skargi w 

związku z prowadzonym postępowaniem o wydanie warunków zabudowy budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego do Burmistrza Miasta Milanówka. 



Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, 2- wstrzymujące, podjęła Uchwałę Nr 384/XLIV/21 RMM w sprawie 

przekazania skargi w związku z prowadzonym postępowaniem o wydanie warunków zabudowy budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego do Burmistrza Miasta Milanówka. 

 

f) Rozpatrzenie wniosku o sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Milanówku przy ul. Okólnej. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek przybliżył treść wniosku. Komisja 

zaopiniowała, aby ten wniosek załatwić odmownie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie odmowne załatwienie 

wniosku w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego położonego w Milanówku przy ul. Okólnej. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 6- przeciw, podjęła Uchwałę Nr 385/XLIV/21 RMM w sprawie odmownego 

załatwienia wniosku w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego położonego w Milanówku przy ul. Okólnej. 

 

g) Rozpatrzenie wniosku dotyczącego zmiany decyzji o budowie nowej szkoły w Milanówku. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek przybliżył treść wniosku. Komisja 

zaopiniowała, aby wniosek załatwić odmownie. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 5- przeciw, 1- nie głosuje, podjęła  

Uchwałę Nr 386/XLIV/21 RMM w sprawie odmownego załatwienia wniosku dotyczącego zmiany decyzji o 

budowie nowej szkoły w Milanówku. 

 

h) Wydanie zgody na wykonanie przyłącza do istniejącej sieci kanalizacyjnej przy ul. Kazimierzowskiej w 

Milanówku. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji radny Piotr Napłoszek przybliżył treść wniosku. Komisja 

zaopiniowała, aby ten wniosek przekazać do Burmistrza Miasta Milanówka. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie przekazanie wniosku do 

Burmistrza Miasta Milanówka. 

Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, 2- wstrzymujący, podjęła Uchwałę Nr 387/XLIV/21 RMM w sprawie 

przekazania wniosku dotyczącego wydania zgody na wykonanie przyłącza do istniejącej sieci kanalizacyjnej przy 

ul. Kazimierzowskiej w Milanówku do Burmistrza Miasta Milanówka. 

 

Ad.6 

Sprawy różne. 

Radny Krzysztof Wiśniewski poruszyła temat kontroli Komisji Rewizyjnej w referacie Planowania 

Przestrzennego i Estetyki Miasta. Radny podkreślił, że Komisja Rewizyjna kontroluje pracę burmistrza, ale także 

różnych referatów.  Wskazuje nieprawidłowości działania tych referatów. W planie kontroli była przewidziana 

kontrola tego referatu. Kontrola się nie odbyła, ponieważ radni nie dostali się do budynku. Radny Zwracał się do 

prawnika, pana Krzysztofa Bugli o wypowiedz oraz o podanie sposobu rozwiązania tej sprawy. Radny liczył, że 

pan Bugla nie jest wyłącznie prawnikiem burmistrza i może służyć także Komisji Rewizyjnej. Nie było żadnego 

odzewu na pismo radnego. Radny wystosował do członków Komisji Rewizyjnej jak i radnych Rady Miasta 

Milanówka wniosek, którego treść radny odczytał. Radny wnioskuje o głosowanie w tej sprawie, ponieważ radny 

chce się zwrócić do organu nadrzędnego, jakim jest Wojewoda. 

Pan Wiśniewski zwrócił się do radnych, żeby uchwałą Rady Miasta wystąpić do organu wyższego, jakim jest 

Wojewoda, żeby Wojewoda zajął się tą sprawą i skontrolował, czy burmistrz i kierownicy kontrolowanych 

referatów, bądź też sekretarz, ma prawo zabronić Komisji Rewizyjnej dokonania kontroli, ponieważ efektem 

braku tej kontroli są poważne problemy, chociażby ZGKiM, ale także w referacie PPiEM. 

Radny podkreślił, że przez decyzję Sekretarza Miasta Piotra Iwickiego, komisja nie może działać. Ta decyzja jest 

poparta decyzją mecenasa Bugli. 

Radna Janina Moława przypomniała radnym delegację ustawową, ponieważ jeżeli chodzi o sprawę 

prowadzenia rejestru wydanych decyzji o warunkach zabudowy, traktuje o tym art. 67, ust.1, ustawy o 

planowaniu przestrzennym i zagospodarowaniu, w którym napisano: 



„Wójt, burmistrz albo prezydent miasta prowadzi rejestr wydanych decyzji o ustaleniu warunków zabudowy. 

Kiedy radni przybyli na kontrolę dowiedzieli się, że takiego rejestru referat merytoryczny nie prowadzi? Są tylko 

teczki.  Komisji chodziło o sprawdzenie tylko rzetelności dotyczącej terminowości wydawania decyzji o 

warunkach zabudowy. 

Radny Krzysztof Wiśniewski sformułował wniosek. Wniosek dotyczy skierowania wniosku radnego wraz z 

załącznikami do Wojewody Mazowieckiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Witold Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Krzysztofa Wiśniewskiego. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 2- przeciw, 4- nie głosuje, pozytywnie zaopiniowała przekazanie wniosku wraz 

z załącznikami do Wojewody Mazowieckiego. 

Radny Krzysztof Wiśniewski poinformował, że na następną sesję będzie sformułowana przy pomocy Biura Rady 

Miasta treść uchwały w tej sprawie. 

Radna Janina Moława zwróciła się do radnych z apelem, aby w obliczu tego, co się ostatnio dzieje, zainicjować 

kolejną inicjatywę uchwałodawczą, tym razem w sprawie przekazania zarówno do Rzecznika Dyscypliny 

Finansów Publicznych przy RIO, a także do Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych sprawę tego, co się zadziało 

odnośnie przetargu prowadzonego a potem podpisanej umowy dotyczącej przebudowy targowiska. 

Radna poruszyła temat kontroli w ZGKiM pod względem poprawności prawnej umów z dzierżawcami z 

targowiska. Radni słyszeli, że te umowy zawierają wadę prawną i nie mogą być traktowane, jako wiążące. 

Dyrektor ZGKiM nie udzieliła odpowiedzi na pytania.  Radna zaproponowała, żeby zwrócić się na piśmie do pani 

Oknińskiej, aby przedstawiła wykonanie planu przyjętego uchwałą Rady Miasta Milanówka dotyczącej 5-

letniego planu zasobu komunalnego. Plan się skończył, nowego planu nie ma. Radna uważa, że źle się dzieje, że 

Komisja Rewizyjna, organ kontrolny RMM nie może wykonywać swojej pracy. 

Rady Krzysztof Wiśniewski dodał, że pani, Oknińska poproszona o przygotowanie dokumentacji w formie 

elektronicznej początkowo wysłała 5 umów. Dzisiaj radny dostał kolejne 12 umów. To jest łącznie 17 umów a 

kupców jest 32. Ponadto po przeczytaniu treści pięciu pierwszych umów wynikało, że wszystko jest bardzo 

dobrze. Natomiast z treści jednej ze skarg, która, która była dzisiaj procedowana, wynikało, że nie jest dobrze.  

Wynika z tego, że umowy są selektywnie wybierane. Radny podkreślił, że o terminie kontroli pani dyrektor była 

powiadomiona tydzień wcześniej. Miała czas na przygotowanie dokumentacji. 

To jest kolejny przykład utrudniania pracy Komisji Rewizyjnej. 

Radna Jolanta Nowakowska nawiązała do obrad Komisji Budżetu 22 marca. Pani Oknińska została poproszona o 

przysłanie rejestru umów. Przysłany rejestr był niekompletny. Rejestr był na 340 000, 00 zł, podczas gdy w 

dokumentach w bilansie i rachunku zysku i strat mamy informację, że usługi obce zostały zawarte na ponad 

1 600 000, 00zł. Pani Oknińska obiecała na komisji, że wszystkie dokumenty zostaną przesłane. Pani dyrektor 

przesyła dokumenty nie w takim zakresie, w jakim jest wnioskowane. Radna podkreśliła, że Zakład jest 

zadłużony na 2, 5 mln zł. Dotacje, które zostały przyznane przez RMM w 2019r., w 2020 są na kwotę ponad 

400 000, 00zł. Radna nie wie, na jakiej podstawie Rada Miasta ma przydzielać dalsze środki. 

Radny Krzysztof Wiśniewski wypowiedział się na temat polityki finansowej miasta. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zwrócił się do przewodniczących komisji o organizowanie komisji w trybie 

stacjonarnym. 

 

Ad.7. 

Zakończenie XLIV Sesji Rady Miasta Milanówka 

Wiceprzewodniczący Witold Mossakowski podziękował za udział w XLIV Sesji Rady, zamykając jej obrady. 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z sesji opublikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

Protokółowała        Wiceprzewodniczący Rady Miasta  

/-/          /-/ 

Małgorzata Obwojska        Witold Mossakowski 


